
Protokół

z kontroli kompleksowej przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 5 kwietnia 2023r. w MLKS ,,Krajna?

w Sępólnie Krajeńskim.

1. Kontrolę przeprowadziła Komisja Rewizyjna w składzie:

1)
2)
3)
4)
5)
6)

Artur Juhnke - Przewodniczący Komisji;
Lucyna Pająk - Zastępca Przewodniczącego Komisji;
Zdzisław Grzeca - Członek;
Leszek Kąkol - Członek;
Robert Sieg - Członek;
Szlezer Barbara - Członek.

2. Podmiot kontrolowany - MLKS ,,Krajna? w %pólnie Krajeńskim ul. Chojnicka 19. Czynności
kontrolne zostały dokonane przy udziale Kierownika MLKS ,,Krajna" Pani Natalii Szponarskiej
oraz księgowej Pani Anny Gołaś.

3. Kontrola rozpoczęła się w dniu 5 kwietnia 2023r. o godz. 13.00 i zakończyła w tym samym
dniu o godz. 14.00.

4. Zakres kontroli:

- rozdysponowanie dotacji przekazanej przez gminę do klubu za 2022r.

Dane objęte zakresem kontroli stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Pani Szponarska poinformowała, że dotacja dla klubu ze strony gminy za rok 2022 została wykorzystana
w 100%. Ponadto udało się również pozyskać dodatkowe środki z Urzędu Marszałkowskiego oraz
innych dofinansowań. Dotacja była w wysokości niewystarczającej na pokrycie wszystkich kosztów,
związanych z realizowanym zadaniem tj. rozwojem sportu w Gm:nie Sępólno Krajeńskie. Środków nie
wystarczyło również na obiekty, chociaż dotacja była na ten cel troc% większa. Powiedziała, że w
sekcjach sportowych uczestniczy ok. 200-250 zawodników. W ubieg§m roku MLKS ,,Krajna"
organizowała imprezy sportowe na szczeblu wojewódzkim i ogólnopolskim. Pani Szlezer
poinforrnowała Panią Szponarską, że Pan Gustyn na posiedzeniu Komisji Osvviaty zgłaszał propozycję
zmian w regulaminie nagradzania sportowców. Pani Szlezer zwróciła się do Pani Szponarskiej o
zainteresowanie się tą sprawą. Pan Juhnke zapytał czy udało się pozyskać wnioskowane deski z
remontu molo na stanowiska wędkarskie i odbudowę przystani. Pani Szponarska odpowiedziała, że nie,
zadanie zrealizowano w ramach środków własnych sekcji żeglarskiej. Dodała, że bieżącym roku jest
planowany również remont w hangarze. Pan Juhnke przypomniał wniosek o zmianę organizacji ruchu
przy przystani żeglarskiej. W ubiegłym roku otrzymał odpowiedź, że gdy %dzie wprowadzona strefa
płatnego parkowania, to %dzie można w sezonie żeglarskim utworzyć zakaz zatrzymywania się i
postoju samochodów wzdłuż płotu przystani żeglarskiej na molo i przy miejscu wodowania łódek. Takie
rozwiązanie umożliwi swobodne wodowanie łódek, nie %dzie zagrożenia uszkodzenia samochodów.
Zasugerował, aby kolejny raz zwrócić się z takim wnioskiem. Pani Szponarska przypomniała, że sezon
trwa od kwietnia do października. Pan Juhnke zapytał, czy działalność stołówki si«; bilansuje. Pani
Szponarska odpowiedziała twierdząco. Pan Grzeca, w związku z informacją, że dotacja była zbyt mała,
zapytał ile klub ze swo3ej działalności dołożył do prowadzonych zadań sportowych. Pani Szponarska
powiedziała, że 85 020 zł na sport, dodatkowo 6 068 zł na obiekty sportowe. Pan Grzeca stwierdził, że
w takim razie dotacja musiałaby zostać zwiększona o 100 000 zł., aby działalność spoitowa się
bilansowała. Pani Szponarska poinforrnowała, że klub wnioskował o zwiększenie dotacji, natomiast
zwiększono ją tylko o 25 tys. zł. na obiekty. Dodała, że mając na uwadze podwyżki cen, środki np. na
piłkę nożną skończą się w czerwcu, nie ma możliwości pozyskania innego źródła dofinansowania.
Prowadzona działalność gospodarcza była założona po to, aby współfinansować te zadania. Zaznaczyła,
że znacznie vvzrosły ceny korzystania z obiektów należących do Centrum Sportu i Rekreacji. Pan Grzeca
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powiedział, że dziwi go przesuwanie środków w ramach tego samego mienia, przecież to są obiekty
gminne. Pani Szponarska powiedziała, że zdaje sobie sprawę, że wielu mieszkańców nie rozróżnia
dwóch instytucji jakimi są CSiR i MLKS ,,Krajna". Poinforrnowała, że w przepisach obowiązujących
CSiR nie może prowadzić drużyn sportowych zgłoszonych do rozgrywek, jest to zadanie klubu. Pani
Pająk zapytała, czy MLKS ,,Krajna" ma wsparcie administracyjne ze strony CSiR-u. Pani Szponarska
stwierdziła, że klub jest odrębna jednostka rozliczającą się z CSiR. Poinformowała, że tylko hangar
należy do MLKS ,,Krajna" natomiast pozostałe obiekty jak biura, czy pomieszczenie stołówki są
wynajmowane. Zdaniem Pana Grzecy nie powinno tak być, że klub nie posiada nawet boiska, wszystko
musi wynajmować. Pani Szlezer powiedziała, że wcześniej odbywało się dużo imprez, zapytała co
spowodowało zmniejszenie częstotliwości, czy nastąpiło to wraz z napływem uchodźców z Ukrainy,
czy dotacje są niewystarczające. Pani Szponarska odpowiedziała, że są wystarczające, natomiast
organizacja imprez jest w jakiś sposób utrudniona, wcześniej odbywały się również obozy sportowe,
obecnie ich nie ma. Pan %kol zapytał o sponsoring. Pani Szponarska powiedziała, że obecnie nie ma
takiego stałego wsparcia, przy większych imprezach są jednak fundowane przez sponsorów nagrody.
Pan Grzeca wspomniał, że np. ,,Orlen? sponsoruje zdolnych zawodników, tylko trzeba dotrza;' do
sponsora. Pani Szponarska powiedziała, że klub stara się działać w tym zakresie raczej lokalnie,
wnioskowano o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego za przyznane punkty. Pan Grzeca dodał,
że klub może także wnioskować o środki do gminy, które być może zostaną po rozliczeniu konkursów.
Pani Szponarska poinforrnowała także, że klub organizuje ogólnopolskie imprezy aby promować
miasto, ale też, aby uzyskać środki na funkcjonowanie klubu, zawody organizowane są przede
wszystkim w tenisie stołowym, podnoszeniu ciężarów, są również regaty żeglarskie i rozgrywki
warcabowe. Dodała, że w bieżącym roku nie od%dą się już żadne imprezy tego typu ze względu na
brak bazy noclegowej. Klub będzie startować w konkursie na rok 2024, jeśli wyjaśni się dalsza sytuacja
uchodźców. Nadmieniła, że w bieżącym roku planowany jest jubileusz 85-lecia. Planowane są także gry
i zabawy dla dzieci, aby zac%cić je do uprawiania sportu.

Komisja, po przeprowadzeniu kontroli, w szczególności po zapoznaniu się z okazaną dokumentacją oraz
udzielonymi wyjaśnieniami, nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości w rozdysponowaniu dotacji
przekazanej przez gminę za 2022r.

Wobec powyższego nie wypracowano żadnych wniosków i zaleceń.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Aitur Juhnke - Przewodniczący

2. Lucyna Pająk - Z -ca Przewodniczącego

3. Zdzisław Grzeca - Członek

4. Leszek Kąkol - Członek

5. SiegRobert-Członek

6. Szlezer Barbara - Członek
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